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projekt     

Protokół nr 35/22 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 21 lutego 2022 r. 

 

Ad 1 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  

w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 

obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 

oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams).  

Przewodniczący stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz że obrady Komisji Finansowo-

Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona 

w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. 

zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja. 

Obrady rozpoczęto 21 lutego 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych;  

2. Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

3. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

4. Mikołaj Miścicki, radca prawny; 

5. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego; 

6. Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie-Koźlu.  
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Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że radnym został przesłany 

proponowany porządek obrad w brzmieniu:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 34/22 z 24 stycznia 2022 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 291/2019, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej  

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2110/85, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach 

lub szkoleniach dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

10. Analiza i ocena pomocy udzielonej przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom  

w roku 2021 w związku z trwającą pandemią. 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 34/22 z 24 stycznia 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl. nie wpłynęły uwagi do protokołu, przewodniczący komisji 

Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie protokół nr 34/22 z 24 stycznia 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie ,,za” – 9 pozytywnie zaopiniowała protokół nr 34/22 z 24 

stycznia 2022 r. 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie. 
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Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że ww. uchwała 

dotyczy zadania które było realizowane w tamtym roku, dotyczyło zadania z Budżetu 

Obywatelskiego, przebudowie drogi w Kędzierzynie-Koźlu oraz w osiedlu Lenartowice, 

dokumentacja został wykonana, ze względy na warunki atmosferyczne nie było możliwości 

zakończenia zadania. Zwracają się z prośba o podjęcie ww. uchwały, by zamknąć to zadanie. 

W budżecie miasta dokonano stosownych zmian brakującej kwoty.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 10, „przeciw” - 1, pozytywnie zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 291/2019, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że ww. uchwała 

dotyczy udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa opolskiego 

pod nr rej. 291/2019, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle, budynek znajduje się 

przy ul. Żeglarskiej, od wiaduktu. Są planowane roboty rewitalizacyjne elewacji budynku. 

Planuje się dofinasowanie w wysokości 50% zadania czyli ok. 146 tys. zł.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt odniósł się do wymienionych dwóch projektów uchwał, dla 

realizacji których zabezpieczono kwotę 400 tys. zł.  Poinformował, że te dwa zadania 

pochłoną znaczną cześć tych środków zaplanowanych w budżecie na ten rok na realizacje 

zadań w tym zakresie. Zapytał czy planowane jest zwiększenie środków w razie konieczności 

w razie wpłynięcia wniosku.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że kwota ok. 400 

tys. zł wystarczy na realizację ww. zadań.  Jeżeli wpłyną wnioski o dofinansowanie, jeżeli 

nastąpi taka sytuacja, kwota zostanie zwiększona.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 291/2019, położonym na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

 

Radny Adam Oczoś zgłosił problem techniczny poinformował, że w głosowaniu jest ,,za”. 

 

Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2110/85, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że ww. uchwała 

dotyczy ul. Targowej, drugiego budynku od strony podzamcza. W zeszłym roku została podjęta 

uchwała dotycząca pierwszego budynku, obecnie chodzi o kolejny budynek, roboty dotyczą 

remontu dachu. Propozycja kwoty dot. 50% dofinasowania.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2110/85, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 
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Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Komisja jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały 

stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie. 

 

Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego wyjaśnił, że zmiany w uchwale 

następują w związku z nową ustawą. Zmieniła się stawka ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle. Do tej pory ekwiwalent był 

wypłacany za każdą godzinę działań ratowniczych, czyli minutowo. W nowej ustawie jest 

zapis, że ekwiwalent będzie wypłacany za każdą rozpoczętą godzinę, bez względu na minuty. 

Skutek finansowy dla gminy będzie w kwocie 60.000,00 zł rocznie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Stogniew 

 

Komisja jednogłośnie 11 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

wraz z autopoprawką (projekt uchwały oraz autopoprawka stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła o dokonanych przesunięciach oraz zmianach  

w projekcie budżetu miasta oraz w autopoprawce I, zgodnie z załączoną informacją pisemną.  

  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, zapytał co zadecydowało, że dwa 

zadania rozłożone na dwa lata, mają być skończone w tym roku. W różnych dzielnicach jest 
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więcej takich zadań, rozłożonych na lata, radni z tamtych dzielnic, byliby zadowoleni gdyby 

zadania były ukończone wcześniej.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że dla tych zadań 

jest przygotowana dokumentacja, wykonawca został wybrany, umowy zostały podpisane, 

planowano wykonać te zadania w cyklu dwuletnim, aby planują  rozliczyć płatność w kolejnym 

roku, musiano by zwlekać z przekazaniem placu budowy  i roboty zaczęły by się w  drugiej 

połowie roku. Płatności można przenieść na przyszły rok. Te akurat zadania były przygotowane 

do realizacji, nie wybierano zadań, nie przyjmowano innych kryteriów. Dopiero teraz zwrócił 

uwagę, że te trzy zadania dotyczą konkretnego osiedla. Urząd będzie starał się o szybsze 

wykonanie zadań. Urząd ma możliwość waloryzacji kosztów przy zadaniach dwuletnich, przy 

obecnej inflacji, wydaje się dobrym posunięciem, aby wykonać zadania jak najszybciej.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał na jakim etapie jest zadanie zaplanowane  

w zeszłym roku w budżecie budowa parkingu przy PSP Nr 11. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że dla tego zadania 

ustalano z której strony ma być parking.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć odpowiedział, że przez cały zeszły rok, nie udało się 

tego ustalić.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle dodał, że zostało to ustalone 

i są na etapie przygotowywania dokumentacji, w tym roku zadanie zostanie zrealizowane.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o nawierzchnię ścieżki rowerowej na wale 

przeciwpowodziowym, okazuje się, że po pewnym okresie nawierzchnia jest niebezpieczna i 

trudna w użytkowaniu. Uważa, że należy budować ścieżki bezpieczne. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że ścieżkę 

wybudowano 10 lat temu, należało wtedy spełnić warunki Wód Polskich, którzy w przyszłości 

zakładali przebudowę tego wału i zgodzili się na nawierzchnię łatwo rozbieralną w czasie 

ewentualnej przebudowy. Przez dziesięć lat nawierzchnia była bezpieczna. Obecnie po 10 

latach użytkowania nawierzchnia jest rozmyta i rozjechana. Wody Polskie uznały, że wał nie 

będzie przebudowany ale wydały zgodę na remont tej  nawierzchni, uznano, że najlepszym 

rozwiązaniem będzie nawierzchnia z warstwy asfaltowej (bitumiczną).  

 

Radny Grzegorz Chudomięt wyraził obawy, że konstrukcja wału nie jest stabilna i obawia się 

osuwania ziemi oraz kosztownego utrzymania.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że przy 

podejmowaniu tej decyzji, brano pod uwagę głosy rowerzystów, którzy są przyzwyczajeni do 

nawierzchni bitumowej i proponowali w tej technologii wykonać nawierzchnię ścieżki.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że w tym temacie, odbyło się 

spotkanie członków komisji rowerowej, którzy poprali remont ścieżki z nawierzchni 

bitumicznej. Zapytał o zadanie ,, Alejka spacerowa wzdłuż kanału Gliwickiego” zapytał  

o zwiększenie kwoty zadania o 1 100 000,00zł,. Zapytał o zakres prac.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że aleja spacerowa 

będzie na wale od Kłodnicy przy ul. Żeglarskiej wzdłuż Kanału Kłodnickim przez Żabieniec 
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do zjazdu w prawo pod wiaduktem kolejowym. Zadanie rozpoczęto od wykonano przez ulicę 

Kłodnicką świateł. Teren alei spacerowej biegnie przez tereny leśny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zapytał o nazwę zadanie: budowa alei 

spacerowej czy ścieżka rowerowa.  

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że jest to aleja 

spacerowa, zgodnie z nazwą z Budżetu Obywatelskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski zaproponował, aby przez pomalowanie 

farbą pasów, wyznaczyć pas dla rowerzystów.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 wraz z 

autopoprawką I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Szustakiewicz 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką I (projekt uchwały oraz 

autopoprawka stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Skarbnik Miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że zmiany wynikają z zmiana  

w projekcie budżetu oraz autopoprawce I, są dostosowane do faktycznego wykonania a nie do 

planu III kwartału, jak było wcześniej. Dodatkowo zwiększamy przedsięwzięcia zgodnie  

z załączoną informacją pisemną. Zmianie ulegają kwoty zadań, min. ul. Żabieniecką.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 10. 

Analiza i ocena pomocy udzielonej przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom  

w roku 2021 w związku z trwającą pandemią (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie skarbnik miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że tak jak w zeszłym roku, gmina udzieliła pomocy 

przedsiębiorcom w trzech obszarach. W obszarze odroczenia podatku i rozłożenia na raty 

złożono, w obszarze umorzenia podatku, w obszarze ulg za czynsz. W stosunku do roku 2021 

jest znaczny spadek złożonych wniosków. Ogólnie gmina udzieliła pomocy przedsiębiorcom 

na łączną kwotę 495.367,21 zł. w ramach pomocy przedsiębiorcom w sprawie zwolnienia  

z części opłat za korzystanie z  napojów alkoholowych, 68 punktom zwrócono część tej opłaty 

za kwotę 56.759,64 zł. W związku z ulgami z tytułu czynszów, utracony dochód w roku 2021 

wynosił 91.860,30 zł brutto.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję nikt nie zgłosił chęci zabrania 

głosu, poinformował, że komisja Finansowo-Gospodarcza zapoznała się i przyjęła  

ww. informację. 

 

Ad 11. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Wiesław Fąfara zapytał jaki wydział w Urzędzie Miasta przyjmuje 

deklaracje dot. źródeł ciepła i źródeł spalania paliw, czy deklarację można złożyć 

elektronicznie. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 28 marca 2022 r.  

 

Ad 12. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 16:50. 

Protokołowała A. Dworaczek 

 


